鳳凰網 资讯

四川省の新型コロナウィルス患者8回検査でも陰性

凤凰网资讯 news.ifeng.com 2020-02-25 11:12:35 来源: 红星新闻

2月24日、0時~24時、四川省の新型コロナウィルス肺炎は新たに確診患者2例が増え、治癒退院したものは15例、疑似症例は7例が増えたが、死亡患者は出ず、累計確診患者数は529例となった。

四川省各市(州)の確診患者の状況

(2020年2月25日00:00)

		确诊病例	
市(州)	累计	新增 2月24日0-24时	出院 病例
成都	143	0	79
自贡	9	0	7
攀枝花	16	0	16
泸州	24	0	10
德阳	18	0	7
绵阳	22	0	12
广元	6	0	6
遂宁	17	0	10
内江	22	0	13
乐山	3	0	3
南充	39	0	22
宜宾	12	0	8
广安	30	0	20
达州	42	1	15
巴中	24	0	10
雅安	7	0	5
眉山	8	0	6
资阳	4	1	2
阿坝	1	0	1
甘孜	69	0	18
凉山	13	0	8

新たに増えた確診患者は、達州市で1例、資陽市で1例であった。

達州で新増した1例

2月24日、達州市で新たに新型コロナウィルス肺炎確診患者が1例増えた。 患者は、65歳女性の曽○さんだ。

- 1月13日、成都から開江に列車で移動、
- 1月26日、故郷の檀木鎮に戻る。
- 1月30日午後、家族親類と天師鎮に墓参りをし、その後甥の家で夕食をとる。
- 2月13日、咳により、夫の李○さんが康仁骨科医院(宮本注: 骨科医院とは、整骨医のことです)で、 鎮咳剤や風邪薬の処方を受ける。
 - 2月18日~2月21日、開江県人民医院の救急外来を受診。
 - 2月22日、開江仁骨科医院に入院、治療を受ける。
 - 2月23日、開江仁骨科医院を退院、開江県人民医院の救急外来で継続治療に。

『新型コロナウィルス肺炎診療方案』の規定に基づき、患者の臨床症状を基に、疫学史や実験室の検査 結果を結びつけ、市級の専門家グループが彼女を新型コロナウィルス肺炎患者と確認した。

曽○さんが新型コロナウィルス肺炎患者と確診された後、開江県肺炎流行応急指揮部が直ちに**94**名の濃厚接触者を探し出し、隔離医学観察措置を講じた。 県級関連部門は環境消毒やごみの無害化処理、病院施設の改造などの措置を講じ、また、その病棟ユニットに実際に入っていた人々に対して隔離観察を実施し、小区の人々に対して健康リスクを通知している。

- 2月25日8時には、最初の濃厚接触者49名の検査が完了し、全員陰性との結果がでた。
- 2月24日24時までに、達州市では累計で新型コロナウィルス肺炎患者42例が報告されており、

内訳は: 通川区 5 例、達川区 3 例、宣漢県 5 例、大竹県 6 例、渠県 8 例、開江県 11 例、万源市 4 例となっている。

患者 42 例では、重症者 2 例、新たに退院したもの 2 例、累計治癒退院者は 15 例がいたが、その他患者の病状は安定している。 現在、2,614 人の濃厚接触者がトレースされて医学観察がなされているが、既に 2.388 人は医学観察を解除され、226 人が継続して医学観察を受けている。

資陽で新たに1例

2月24日、資陽市で新たに新型コロナウィルス肺炎確診患者が1例増えた(疑似症例から確診された)。 当該ホテルのスタッフが新型コロナウィルス肺炎と診断されていたため、重慶市九龍坡区疾病管理センターは安岳県に調査協力書を出し、安岳県がそれを受領後、2月2日に唐X春(XXとすべきところ春の文字を消し忘れたようです)に集中隔離医学観察を実施した。

2月7日から23日にかけて、市県両級で8度にわたりその気道サンプルが採取され、PCR核酸検査が進められたが、結果は、うち4回が陰性、別の4回も陰性(Single-Target 陽性)となり、16日、市県レベルの両級専門家立ち合いのもと、新型コロナウィルス肺炎の疑似症例と診断された。2月24日、資陽市第一人民医院は、臨床症状と実験室での検査結果から、新型コロナウィルス肺炎と確定診断した。患者は、現在資陽市第一人民医院で隔離治療を受けている。

2月24日24時時点で、資陽市では新型コロナウィルス肺炎確診患者は累計4例(治癒退院2例、他の2例は定点病院で隔離治療を受けている)、1例の疑似症例が報告されている。

なお医学観察中の当地報告濃厚接触者は2人おり、既に解除された濃厚接触者は447人となっている。

https://news.ifeng.com/c/7uLgMOL84I4

Female patient diagnosed with new crown pneumonia in Sichuan had 8 negative nucleic acid tests

Phoenix Network news.ifeng.com 2020-02-25 11:12:35 Source: Red Star News

At 0:00-24:00 on February 24, two new cases of novel coronavirus pneumonia were diagnosed in Sichuan Province, 15 were newly added cured and discharged, 7 were newly added suspected cases, and no new deaths were reported. A total of 529 diagnosed cases were reported.

Table of confirmed cases by city (state) in Sichuan Province (As of 00:00 on February 25, 2020)

Among the newly confirmed cases, one was diagnosed in Dazhou and another one in Ziyang.

1 new case in Dazhou

On February 24, a new case of coronavirus pneumonia was diagnosed in Dazhou.

Patient is a 65 years old female, Ms. Zeng.

On January 13, she moved to Kaijiang from Chengdu by train.

On January 26, she returned to her hometown, Danmu town.

On the afternoon of January 30, with her family and relatives, she went to their grave in Tianshi Town, and returned to her nephew's house for dinner.

On February 13th, due to a cough, her husband Li went to Kaijiangren Orthopedic Clinic to prescribe cold medicines such as Ketling and Gankang.

From February 18th to February 21st, she went to the emergency department of Kaijiang County People's Hospital. February 22, inpatient treatment at Kaijiangren Orthopedic Hospital.

On February 23, he was discharged from Kaijiangren Orthopedic Hospital and went to the emergency department of Kaijiang County People's Hospital to continue treatment.

According to the "New Coronavirus Pneumonia Diagnosis and Treatment Plan", according to the clinical manifestations of the case, combined with the epidemiological history and laboratory test results, the city-level expert group confirmed that this case was a new case of coronavirus pneumonia.

After Ms. Zeng was diagnosed as a novel coronavirus pneumonia case, the Kaijiang County Epidemic Emergency Command immediately took isolated medical observation measures for 94 close contacts who had been traced and verified. Relevant county-level departments have adopted measures such as environmental disinfection, innocuous disposal of garbage, and improvement of hospital facilities. They have also observed the isolation of their actual residents in their residential units, and informed the residents of the community about their health risks.

As of 8:00 on February 25, the first batch of 49 close contacts had been tested for nucleic acids, and the results were all negative. As of 24:00 on February 24, Dazhou City had reported 42 diagnosed cases of novel coronavirus pneumonia. Among them: 5 in Tongchuan County, 3 in Dachuan Cuounty, 5 in Xuanhan County, 6 in Dazhu County, 8 in Qu County, 11 in Kaijiang County, and 4 in Wanyuan City.

Of the 42 patients, 2 were critically ill, 2 were newly discharged, and 15 were cured and discharged in total. The remaining patients were stable. At present, a total of 2,614 close contacts have been tracked and medical observations have been implemented. 2388 medical observations have been lifted and 226 medical observations have continued.

1 new case in Ziyang

On February 24, one newly diagnosed case of novel coronavirus pneumonia was added in Ziyang City (the suspected case was converted into a diagnosed case).

Patient Tang XX, female, 56 years old, native of Shuanglong Street, Anyue County, has long been engaged in dishwashing at a hotel in Jiulongpo District, Chongqing City. Due to the diagnosis of novel coronavirus pneumonia in staff at the hotel, the Jiulongpo District Disease Control Center in Chongqing issued a letter of consultation to Anyue County. After receiving the letter, Anyue County implemented a centralized isolation medical observation on Tang Mouchun on February 2.

Respiratory tract specimens were taken by the city and county at two levels from February 7 to 23 for PCR nucleic acid detection, 4 of which were negative and the other 4 were negative (single target positive). On February 16, two-level experts at the city and county levels were organized to jointly see the case, and they diagnosed the case as a suspected case of novel coronavirus pneumonia. On February 24, the First People's Hospital of Ziyang City, based on clinical symptoms and laboratory test results, diagnosed the case as a novel coronavirus pneumonia. The patient is currently undergoing isolation treatment at the First People's Hospital in Ziyang.

As of 24:00 on February 24, Ziyang City had reported 4 diagnosed cases of novel coronavirus pneumonia (2 cases were cured and discharged, and the remaining 2 cases were isolated and treated in designated hospitals), and 1 case was suspected. There were 2 local reported close contacts who were still in medical observation, and 447 local reported close contacts who had been released from medical observation.

四川新冠肺炎确诊女患者曾8次核酸检测阴性

凤凰网资讯 news.ifeng.com 2020-02-25 11:12:35 来源: 红星新闻

2月 24日 0-24时,四川省新型冠状病毒肺炎新增确诊病例 2例,新增治愈出院病例 15例,新增疑似病例 7例,无新增死亡病例,累计报告确诊病例 529 例。

四川省各市(州)确诊病例情况表

(截至 2020 年 2 月 25 日 0 时)

<< 图 >>

新增确诊病例中,达州市1例、资阳市1例。

达州新增1例

2月24日,达州市新增1例新型冠状病毒肺炎确诊病例。

患者曾某,65岁女性。

- 1月13日,坐动车从成都回开江
- 1月26日,回到老家檀木
- 1月30日下午,和家人及亲戚到天师镇上坟,后返回外侄家吃晚饭
- 2月13日,因咳嗽,丈夫李某到康仁骨科医院开具咳特灵、感康等感冒药
- 2月18日-2月21日,到开江县人民医院急诊科就诊
- 2月22日,在开江康仁骨科医院住院治疗
- 2月23日,在开江康仁骨科医院出院,再次前往开江县人民医院急诊科继续治疗

按照《新型冠状病毒肺炎诊疗方案》规定,根据病例临床表现,结合流行病学史、实验室检测结果,市级专家组确认该1例病例为新型冠状病毒肺炎病例。

曾某确诊为新冠肺炎病例后,开江县疫情应急指挥部立即对已排查核实出的 94 名密切接触者采取了隔离医学观察措施,县级相关部门采取了环境消毒、垃圾无害化处置、医院设施改造等措施,并对其居住楼单元实际居住居民进行了居家隔离观察,对小区居民进行了健康风险告知。

截止2月25日8:00,首批49名密切接触者核酸检测已经完成,结果均为阴性。

截止 2 月 24 日 24 时,达州市累计报告新型冠状病毒肺炎确诊病例 42 例,其中:通川区 5 例、达川区 3 例、宣汉县 5 例、大竹县 6 例、渠县 8 例、开江县 11 例、万源市 4 例。

42 例患者中,重症 2 例,新增出院病例 2 例,累计治愈出院 15 例,其余患者病情均稳定。

目前,累计追踪到密切接触者 2614 人并实行医学观察,现已解除医学观察 2388 人,继续接受医学观察 226 人。

资阳新增1例

2月24日,资阳市新增新型冠状病毒肺炎确诊病例1例(为疑似病例转为确诊病例)。

患者唐某某,女,56岁,安岳县双龙街乡人,长期在重庆市九龙坡区某酒店从事洗碗工作。因其工作酒店有员工被确诊为新冠肺炎,重庆市九龙坡区疾控中心向安岳县发出协查函,安岳县收函后于2月2日庚即对唐某春实施集中隔离医学观察。2月7日至23日市县两级先后8次对其采取呼吸道标本,进行PCR核酸检测,其中4次结果为阴性,另4次结果为阴性(单靶标阳性),16日组织市县两级专家会诊,诊断为新冠肺炎疑似病例。2月24日,资阳市第一人民医院根据临床症状和实验室检测结果确诊为新型冠状病毒肺炎。目前该患者在资阳市第一人民医院接受隔离治疗。

截至 2 月 24 日 24 时,资阳市累计报告新型冠状病毒肺炎确诊病例 4 例(治愈出院 2 例,其余 2 例在定点医院隔离治疗),现有疑似病例 1 例。尚在医学观察的本地报告病例密切接触者 2 人,已解除医学观察的本地报告病例密切接触者 447 人。